
Jüri Gümnaasiumi Rohelise Kooli koosolekute protokollid. 

2019/2020 õppeaasta 

19.09.2019 kell 15:00 

Osalejad: Valev Kald, Kristi Vimberg, Kristi Mänd, Annika Sakkarias, Eda Selgis, Kärt Kruuk. 

                  Christofer Ader, Inger Porkanen, Kristo Viigand. 

Protokollis: Inger  

Kokkuvõte eelmise aasta tegemistest – E. Selgis 

OLEME RAHUL TEGEMISTEGA EELMISEL ÕPPEAASTAL, ALATI SAAB PAREMINI ja rohkem! 

Käsitletavad teemad: 

1. Uue õppeaasta teemadevalik. 

Valitud teemad: 1. Kooliõu (jätkame koolihoovi täiustamist vastavalt õuesõpp vajadustele) 2. 

Prügi (prügi sorteerimine ei ole veel korras) 3.  Globaalne kodakondsus (koostöö Erasmus 

projektiga). 

2. Kodulehel oleva info täiustamine - K. Vimberg 

3. Rohelise kooli stend  - K. Kruuk 

4. Tegevuse seotus ainekavadega – E. Selgis, K. Vimberg 

5. Ettevõtmised, milles osaleda:  maailmakoristus päev – oktoobris; sooja kampsuni päev – 

veebruaris; jäätmete vähendamise nädal 16.11-24.11 

Sorteerimissiltide koostamine – Inger 

6. Ainazi kooli külastus – osaleme, kes täpsemalt, selgub oktoobri alguseks. 

7. Uute liikmete leidmine, ümarlaud õpilasesinduses – A. Sakkarias 

8. Ühistes klassijuhatajatundides meie tegemiste kajastamine – Christofer  ja Kristo täiustavad 

eelmise aasta esitlust ja on vajadusel valmis esitlema. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

14.10.2019 

 

Osalejad: Kristi Vimberg, Kristi Mänd, Valev Kald, Eda Selgis 

Teemad: Puhta Maailma konverentsil osalemine, uued meeskonnaliikmed, blogi, õpilastepoolne 

ettepanek – ehitada kooli juurde katusega jalgrattahoidla. 

1. Osaleme Puhta Maailma Konverentsil – Annika Sakkarias valib 6. klassi õpilaste hulgast 

osalejad, osaleb ka K. Mänd, osalevad ka 9a klassi  Rohelise kooli meeskonna liikmed: Inger, 

Christofer, Kristo. 

2. Uute liikmete leidmiseks - Kärt Kruuk püüab teha reklaami gümnaasiumiastmes! 

3. Blogi tuleb käima saada või rohkem infot kooli kodulehel või kooli FB lehel – E. Selgis 

4. Jalgrattahoidla teema täpsustamine koos õpilastega, konsulteerimine kooli majandusjuhiga – 

K. Vimberg. 

 

Protokollis E. Selgis 

 

 

 

2018/2019 õppeaasta 

Rohelise kooli meeskonna asutamiskoosolek 

 

26.11.2018 

Algus: 14:00 

Lõpp:  15:00 

Osalesid:  

Õpetajad, juhtkond:Kristi Vimberg, Janika Niitsoo, Triin Tammistu, Eda Selgis                  

Õpilased: Karmen Raudsepp 11c, Emmeliine Koor 11a, Marcel Malsroos-Väli 11a, Gertrud Helin 11c 

Robin Aloe 11c, Grete Erikson 11a, Gädi Laurimaa 11c, Kristo Viigand 8a, Inger Porkanen 8a, 

Christofer Ader 8a, Linda-marie Neorcki 7b 

 

Protokollis: Kristi Vimberg 

Teemad:  

1. Rohelise kooli tutvustus, plaanid õppeaastaks: 2018-2019 valitud teemad on kooliõu, prügi, 

elurikkus ja loodus – Eda Selgis 



2. Õpilaste arvamused, miks liituda Rohelise kooliga, millised võiksid olla meie kooli eesmärgid 

– iga õpilane sai rääkida, millised on tema nägemused ja mida tema sooviks Rohelise kooliga 

liitudes ära teha. 

1. Paberi taaskasutus 

2. Õueala täiustamine, 

3. Taimed, taimesildid, kevadine kooliümbruse koristus, Lehmja tammik. 

4. Siduda kooli traditsioonilise üritused Rohelise kooli teemadega. 

3. Kus peaksime oma tegevusi kajastama? 

Kooli FB grupp 

Kooli raadio 

Kooli koduleht 

Suhtleme Stuudiumis 

Nooremate õpilaste informeerimine – koostame esitlusi ja tutvustame Rohelist kooli 

tundides. 

 

4. Otsustai, et kohtume korra trimestris, vaatame üle, mida oleme teinud ja kuidas edasi. 

Esimeste kuude eesmärgiks nr.1 on teavitamine – kes oleme, mida teeme, otsime huvilisi 

meie meeskonda. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2018/2019 õppeaasta II trimestri koosolek 



 

17. 01.2019 kell 14:00 

 

Osalesid:  

Õpetajad: Kristi Vimberg, Triin Tammistu, Valev Kald, Elri Troska – uus liige, Johanna Elmik, Janika 

Niitsoo 

Õpilased: M. Malsroos -Väli, Emmeliine Koor, Robin Aloe, Gertrud Helin, Grete Erikson, Gädi 

Laurimaa, Karmen Raudsepp, Kristo Viigand, Inger Porkanen, Christofer Ader, Linda-marie Neorcki. 

Peotokollis: Emmeliine Koor 

1. Peamine teema – meie tegevuse kajastamine kooli kodulehel või kooli FB lehel. 

2. Kes tegeleb edaspidi blogiga? 

3. Prügi sorteerimine? 

 

Otsustati:  Kõik materjalid, mida on vaja üles laadida kooli kodulehele, tuleks edastada arendusjuhile 

(K. Vimberg). 

Blogi võtavad enda hoole alla Gädi Laurimaa ja Karmen  Raudsepp. 

Teha ettepanek tehnoloogiaõpetajatele, et nad pakuksid loovtöö teemaks  klassi sorteerimiskastide 

valmistamine. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II trimester 

 

13.12. 2018 



 Algus: 14:00 

 Lõpp: 15:00 

Osalesid:  

Õpetajad: Kristi Mänd, Johanna Elmik, Triin Tammistu, Kristi Vimberg, Janika Niitsoo, Eda Selgis 

Õpilased: Gädi laurimaa, Karmen Raudsepp, Kristo Viigand, Christofer Ader, Inger Porkanen 

Teemad: „Suur taimejaht“, prügi, keskkonnaülevaatuse tegemine. 

1. Triin Tammistu rääkis millega tema klass tegeleb, mis on plaanis ja kuidas „Suur taimejaht“ 

on seotud Erasmus projektiga. 

2. Kooli jõudsid Eesti pandipakendi taarakastid, otsustati, et need paigutatakse 

enamkäidavatesse paikadesse, garderoob, gümnaasiumi puhkenurk, eri kooliastmete 

korrustele, üks jääb  klassi 411( bioloogia). 

3. Keskkonnaülevaatuse küsimustikud on õpetajate poolt koostatud ja võimalusel tehakse 

vastamised ainetundides (meeskonnaliikmete ainetunnid) ja seda tehakse valitud klassidele 

 igas kooliastmes.  I-II kooliastmes viivad küsitluse läbi 9.a klassi õpilased. 

Protokollis Inger Porkanen 

 

 

III trimester 

 

02.05.2019  

Algus: 14:00 

Lõpp: 15:00 

Osalesid: Õpetajad: Kristi Vimberg, Triin Tammistu, Valev Kald, Elri Troska – uus liige, Johanna Elmik, 

Janika Niitsoo 

Õpilased: M. Malsroos -Väli, Emmeliine Koor, Robin Aloe, Gertrud Helin, Grete Erikson, Gädi 

Laurimaa, Karmen Raudsepp, Kristo Viigand, Inger Porkanen, Christofer Ader, Linda-Marie Neorcki. 

 

 

Kokkuvõte 2018/2019 õppeaasta Rohelise kooli tegemistest. 

1. Mis läks hästi? 

2. Millised eesmärgid järgmiseks aastaks? 

Viisime läbi keskkonnauuringu, mille käigus selgus, et enamus klasse käib sobilike ilmadega ka õues 

õppimas, kas kooli õpperajal, Lehmja tammikus või kooliõue klassis. Koolis on puhas ja hoitakse 

kokku elektrienergiat(WC anduritega valgustid). 

Prügi sorteerimine võiks olla parem, taara kogumiskastidega ollakse rahul. 



Vee kasutust võiks reklaamida väikeste plakatitega kraanikausside juures. 

Mis läks hästi: 

Pandipakendi kastid, Rohelise kooli tutvustus I-II kooliastmes, osalemine „Teeme ära“ ja „eesti otsib 

nurmenukke“ projektides, kooliõue paigaldati putukahotell, rohkem taimi peenardel ja kastides kui  

varem. 

Oleme oma tegevusi kajastanud Rohelise kooli suletud FB lehel. 

Mida tuleks veel arendada: 

Prügi sorteerimine, tegevuse kajastamine kooli kodulehel ja FB lehel, blogi tuleks siiski uuel 

õppeaastal korda saada, üle vaadata ka ainekavad ja nendega Rohelise kooli teemade sidumine. 

Otsustati:  

Sellel õppeaastal Rohelise lipu taotlust ei esita. Pigem tegutseme antud teemadega järgmisel 

õppeaastal süvendatult ja kasutame saadud kogemusi uuel aastal. 

Järgmisel aastal võiks jätkata teemadega: kooliõu ja prügi, uueks teemaks võiks olla globaalne 

kodakondsus. 

Meie selle õppeaasta tööd hindasid meeskonnaliikmed hindega „4-„. 


